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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein en 
Volkshuisvesting d.d. 22 februari 2018 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Harrie Verkampen 
Commissiegriffier : Nienke Verhagen 
 
Commissieleden : 12 / 14 
CDA : Anita Relou en Thijs van den Elsen  
Lokale Realisten : Truus van Dijk, Dini Methorst-van Kessel, Anne van den 

Nieuwelaar 
Dorpspartij : Henk van Eck, Rens de Haas 
D66 : René Leenders, Henk Giebels 
PVDA : Jan Boot, Janine Cronenburg-Drost 
OPA : Frans Faeles 
 
Collegeleden 
Jan Bevers (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Remco Groenendal, Brigitte van Bladel, Marlou Meertens, Ingrid van Geffen 
 
Andere aanwezigen 
Ton Gieling, Marieke van Hoogstraten, Ton Kolster (Adviesgroep Sociaal Domein), Meta van 
Heugten (LEVgroep), Monique vd Elzen, Esther de Roo (dorpsondersteuners), Jacky 
Lodewijks (projectleider Slimme mobiliteit MRE). 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
3 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein en Volkshuisvesting d.d. 23-11-

2017 
DP vraagt naar de presentatie van de jongerenwerkers (agendapunt 5c). Wethouder Bevers 
laat weten dat deze doorschuift naar een moment wanneer er voldoende info om te 
presenteren is.  
 
D66 vraagt naar de debiteurenpositie van Senzer: deze zou begin 2018 naar de raad gaan. 
Wanneer is dat dan? 
Wethouder Bevers doet de toezegging dat dat het eerste kwartaal naar de raad komt.  
 
Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Op de factsheet van de GGD staan cijfers uit 2013. Zijn er actuelere cijfers beschikbaar? 
Wethouder Bevers laat weten dat dit wordt nagekeken. 
 
   c Termijnplanning 
Geen opmerkingen. 
 
4. Informeren 
4 a Presentatie Adviesgroep 
Ton Gieling licht dit agendapunt toe met een presentatie. De presentatie is ter beschikking 
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gesteld in iBabs. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
4 b Toelichting Dorpsondersteuners 
Monique van de Elzen (dorpsondersteuner De Mortel) en Esther de Roo 
(dorpsondersteuner Gemert Noord) lichten dit agendapunt toe met een presentatie. De 
presentatie is ter beschikking gesteld in iBabs. 
 
Er wordt kort gesproken over kinderen in armoede. Dat zijn er schrijnend veel in GB. Daar is 
volgende week een expertmeeting over met allerlei betrokken partijen. Er is voldoende 
aandacht voor vanuit de gemeente en dorpsondersteuners.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
4 c Presentatie Mobiliteit 
Jackie Lodewijks en Marlou Meertens lichten dit agendapunt toe met een presentatie. De 
presentatie is ter beschikking gesteld in iBabs. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
5   Voorbereiden raadsadvies 
5. a Begrotingswijziging GGD 2018 en kadernota 2019 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Bespreekstuk. 

  
Opinie 
DP heeft vragen gesteld en daarop antwoord gekregen. Hij wil graag verduidelijking van een 
aantal vragen. Op pagina 20: verantwoordelijkheid gemeente voor kwaliteit. Lastig vast te 
stellen of die kwaliteit geboden wordt. Hoe is dat in Gemert-Bakel? Het huidige 
cliëntervaringsonderzoek: is daar iets over te zeggen? 
Wethouder Bevers laat weten dat er periodiek een klanttevredenheidsonderzoek plaats 
vindt, we laten weten wanneer dat plaats vindt.  
DP vraagt naar de eenmalige financiering van 45.000 euro. Onderzoeken op basis van 
indicatie. Heeft dat vertraging opgelopen? Wanneer antwoord? 
Wethouder Bevers laat weten dat dat op korte termijn mogelijk moet zijn. 
DP vraagt wat de inspectie kan gaan zeggen? Reprimande of plan van aanpak of wat is het 
effect van het onderzoek van de inspectie?  
Wethouder Bevers laat weten dat er meestal een plan van aanpak wordt opgesteld met 
aanbevelingen die je moet verwerken zodat je het op kunt lossen. Hij heeft geen signalen 
van de directie dat de inspectie iets laat weten over dat er iets niet goed is.  
 
D66 vraagt naar punt 2.1: Kostenstijging als gevolg van externe factoren: lijkschouwing en 
euthanasie. Hoe kan dat? 
Wethouder Bevers laat weten dat er meer ouderen zijn door de vergrijzing die sterven, dat 
staat ook in het stuk. Hetzelfde geldt voor de toename van euthanasie verklaringen. 
Maatschappelijke ontwikkelingen zorgen voor stijging van de kosten. Advies gegeven aan 
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de directie om te zorgen dat ze eerder bijsturen als ze zien dat er problemen ontstaan 
 
CDA vraagt naar de eenmalige financiering van € 180.000 voor overdracht kinddossiers. 
Volgens haar klopt dat niet, kan daar meer over gezegd worden dan hier staat? 
Wethouder Bevers zegt dat er 2 systemen zijn. GGD, Zorgboog en Zuidzorg hadden een 
systeem. Er is toen een procedure gestart tegen de GGD omdat zij over wilde stappen naar 
een andere aanbieder. Nu is dat achter de rug, en GGD zit weer bij oude aanbieder. De link 
tussen de landelijke aanbieder en die de GGD heeft die is er niet. Dus dat moet handmatig 
verwerkt gaan worden. Dus dit bedrag is voor de procedure en het handwerk.  
 
PvdA merkt op dat op blz. 11 punten staan uit het regeerakkoord als aandachtspunten. 
Verschil in gezondheid tussen hoog- en laagopgeleiden. Hoe ga je dat doen? Welke 
aanpak? Zijn wel thema’s die al aantal jaar meedraaien. Wordt er vooruitgang geboekt? Wil 
graag resultaten weten. Duidelijkere doelstellingen met percentages minder. bv 
alcoholmisbruik. Vaccinatie is aandachtspunt: er is aandacht aan besteed, wordt het dan 
ook beter? Mevrouw Methorst merkt op dat in de antwoorden op de voor de vergadering 
gestelde vragen het antwoord op deze vraag staat. PvdA vraagt of de opmerkingen die hier 
gemaakt worden ook naar de GGD gaan? 
Wethouder Bevers zegt dat het antwoord op de laatste vraag ‘ja’ is. 
 
Toezeggingen 

o Laten weten wanneer het periodiek een klanttevredenheidsonderzoek plaats vindt. 
o Antwoord geven op de vraag over de eenmalige financiering van 45.000 euro voor 

de onderzoeken op basis van indicatie. 
o De opmerkingen die hier gemaakt worden gaan naar de GGD. 

 
6 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen 
CDA vertelt dat gisteren in de Commissie AZ&F gesproken is over het proces kadernota 
Peelgemeenten. Vandaag is een bijeenkomst geweest. Hoe is het nu? 
Wethouder Bevers laat weten dat er een vrij uitgebreide sessie in Deurne is geweest. 
Gemeenten hebben uitgewisseld hoe gewerkt wordt. Er was commotie over de procedure 
rondom de kadernota. De Adviescommissie is niet geraadpleegd over de kadernota, die is 
rechtstreeks naar DB van De Peel gegaan. Nu is de kadernota aangehouden en wordt 
opnieuw geagendeerd zodat er inbreng geleverd kan worden. Er staan dingen niet helemaal 
duidelijk in en dat kan nu rechtgezet worden. Meer scherpte op de inhoud, wat betekent het 
financieel. Dat komt dan terug. Onze opmerkingen zijn nu gehoord en men vond dat het hout 
snijdt.  
 
OPA vraagt of in de komende raad de overdracht van de woonwagenlocaties naar Goed 
Wonen op de agenda staat.  
Remco Groenendal laat weten dat wethouder Van Extel de verantwoordelijk wethouder is. 
Op 1 maart is er een overleg en daarna kan er tijdspad geschetst worden.  
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.52 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

 
Datum 
Rdscie. 

Toezegging Afgedaan ja/nee 

23-2-2017  Agp 6 Toelichting over de actuele 
afhandelingstermijnen Peel 
samenwerkingsorganisatie  

9/1 Afhandelingstermjnen zij nog 
niet opgenomen in de derde 
kwartaalrapportage. Lokaal 
kunnen we wel zien dat de 
inwoners met een vraag op tijd 
worden teruggebeld en dat de 
formatie van voldoende omvang 
en kwaliteit is.  

14-9-2017  3d.Wethouder Bevers zegt toe informatie over de 
aangedragen onderwerpen op korte termijn aan te 
bieden aan de commissie. In de meeste gevallen 
zal dit via RIN gebeuren waarna de commissie 
alsnog de mogelijkheid heeft, bij behoefte aan 
aanvullende informatie, het onderwerp te 
agenderen.  

22/12 Diverse rins zijn inmiddels 
verzonden. Over de wijkprofielen/ 
foto's volgt nog een RIN 
(februari);).  

12-10-2017  5a. Voortgang vraag woonwagenbeleid komt zo 
snel mogelijk naar de Raad.  

Toelichting 11 januari door 
wethouder van Extel-van Katwijk 
in de commissie ruimte= 
uitgesteld  

12-10-2017  5a. Wethouder Bevers zegt toe te onderzoeken in 
welk vat de terugkoppeling van actiepunten CJG en 
statushouders naar de raadscommissie kan 
plaatsvinden  

Stavaza statushouders is 
mondeling toegelicht tijdens de 
commissie vergadering. Voor wat 
betreft CJG volgt een RIN.  

22-2-2018 Presentatie jongerenwerk volgt als voldoende info 
om te presenteren is.  

 

22-2-2018 Wethouder Bevers zegt toe dat de 
debiteurenpositie van Senzer het eerste kwartaal 
naar de raad komt.  

 

22-2-2018 Op de factsheet van de GGD staan cijfers uit 2013. 
Zijn er actuelere cijfers beschikbaar? Wethouder 
Bevers laat weten dat dit wordt nagekeken. 

 

22-2-2018 Laten weten wanneer het periodiek een 
klanttevredenheidsonderzoek plaats vindt. 

 

22-2-2018 Antwoord geven op de vraag over de eenmalige 
financiering van 45.000 euro voor de onderzoeken 
op basis van indicatie. 

 

22-2-2018 De opmerkingen die hier gemaakt worden gaan 
naar de GGD. 

 

 


